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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László ú r
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv . 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Dr. Fazekas Sándor földművelésügyi miniszter úrna k

„Elkezdődik-e az élelmiszerhulladékok csökkentése? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Az élelmiszerláncban el őforduló aktuális és fontos kérdések megvitatása, valamint a
felmerülő problémák megoldása érdekében indított kerekasztal beszélgetéssorozatot a
Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonsági Hivatal . A március 6-án, Budapesten megrendezett els ő
találkozón, melynek témája az élelmiszerhulladékok csökkentése volt, az élelmiszer-el őállítók
és -forgalmazók mellett, karitatív szervezetek, hatósági szakemberek, valamint a jogalkotó i
oldal képviselő i is részt vettek .

Az I .	 Kerekasztal rendezvényt Zsigó Róbert élelmiszerlánc-felügyeletért felel ős államtitkár
azzal a gondolattal nyitotta meg, hogy az élelmiszerfölösleg kezelése mindenekelő tt
humanitárius, azaz gyökerében erkölcsi kérdés . Emellett azonban szem előtt kell tartani az
élelmiszerhulladékok környezetterhelését és a gazdasági veszteségeket is, amelyeke t
magasabb fokú tudatossággal, szervezettséggel nagymértékben megelőzhetünk .

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. A szavak mellett tettekben is megjelenik-e a valódi akarat az élelmiszer-hulladéko k
csökkentésére?

2. Történik-e egyeztetés a kormány részéről erről a problémáról a nagy élelmiszerláncok ,
illetve az élelmiszeripari kiskereskedelem képviselő ivel?

Budapest, 2018 . március 19 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágn
Demokratikus Koalíció
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